
 

Jaarverslag 2024 

 
Het jaar 2024 was een rustig jaar voor de bewoners. In het begeleidingsteam kwam meer rust 
door uitbreiding van het team.  
Het team is onder leiding van organisatie- en adviesbureau Gelukkig Groeien aan de slag gegaan 
met teamontwikkeling. Deze sessies zijn als zeer waardevol ervaren en hebben een boost 
gegeven aan de onderlinge samenwerking en de ontwikkeling van het team.  
 
In 2024 kwamen het bestuur en de ouders/vertegenwoordigers van de bewoners één keer bijeen 
in een reguliere ouderbijeenkomst, op 27 juni. Dit was bij buurthuis OVS. Daarnaast was er op 30 
november een strategiedag over de toekomst van het WIB, waarbij ouders, broers/zussen en 
begeleiding samen hebben gebrainstormd over de toekomst van het WIB. Deze bijeenkomst was 
georganiseerd bij ’t Zand in Oirschot en werd eveneens geleid door Gelukkig Groeien.  
 
In dit jaarverslag geven wij een kort overzicht van zaken die speelden m.b.t. het WIB. 
 
Klachtenregeling en Vertrouwenspersoon 
Het WIB is aangesloten bij de Stichting Dienstverlening OuderInitiatieven (SDOI) voor een 
onafhankelijke behandeling van kwesties en klachten. De procedure voor de klachtenregeling” is 
toegelicht aan bewoners en beschreven in de Gids WIB. Zover bekend zijn er geen klachten 
behandeld in 2024. 
In 2023 is een contract afgesloten met een externe vertrouwenspersoon via Leutscher Consult. 
Ook hierover zijn bewoners geïnformeerd en zijn doel en werkwijze terug te lezen in de Gids.  
Er is in 2024 geen beroep gedaan op de vertrouwenspersoon.  
 
Personeel 
In 2024 hebben we afscheid genomen van één medewerker en is het team vervolgens uitgebreid 
met drie nieuwe medewerkers. De huishoudelijk medewerker is definitief uitgevallen en wordt niet 
vervangen. Het begeleidingsteam heeft aangegeven het koken zelf op zich te nemen. Het 
schoonmaakwerk wordt nog steeds deels verzorgd door een professionele dienstverlener.  
In de loop van het jaar heeft er een wisseling plaatsgevonden van gedragsdeskundigen. De 
huidige heeft specifieke expertise over autisme. 
 
Statuten 
In 2024 werd het bestuur gevormd door:  
Voorzitter:   Mevr. Tjits Roselaar  
Penningmeester:  Dhr. Wim Swinkels 
Secretaris:   Mevr. Nicole Dubois 
Leden:   Dhr. Henk van de Ven 
Dhr. Jo Spanjers is in januari 2024 afgetreden.  
Het dagelijks bestuur is in 2024 vijf keer bij elkaar gekomen.  
 
Gebouwen 
Het voorstel voor het opknappen van de gemeenschappelijke ruimtes is om verschillende redenen 
nog niet tot uitvoer gekomen. 
Er is een nieuwe huismeester aangesteld. Ter ondersteuning van de huismeester is een 
klusjesman aangetrokken: Hans van de Wijdeven. 
 
  



Financiën 
Uit het financieel jaarverslag blijkt dat het WIB financieel gezond is. 
 
SELF 
De samenwerkingsovereenkomst met Amarant is in 2024 voortgezet.  
De manager Krachtige Teams heeft in 2024 een kwaliteitshandboek voor ons ouderinitiatief 
opgeleverd.  
 
Werkgroep Missie en Visie en Gids WIB 
Het document Missie, Visie en Organisatie is sinds de laatste update ongewijzigd gebleven. Een 
update is uitgesteld tot 2025 om de uitkomsten van de strategiedag Toekomst WIB mee te kunnen 
nemen.  
De Gids WIB heeft in maart een update gehad. De werkgroep die belast was met deze taak is in 
goed overleg opgeheven. 
 
RPSW 
Vanuit het WIB wordt structureel deelgenomen aan vergaderingen van dit regionale overleg. Ook 
is een actieve bijdrage geleverd aan het delen van kennis en ervaring aan nieuw op te richten 
ouderinitiatieven in de regio.  
 

Bewoners 
De bewoners komen tweemaandelijks bij elkaar in een bewonersoverleg.  
 
Er was dit jaar tijdens het bewonersoverleg ook weer aandacht voor vitaliteit en leefstijl. Een van 
de ouders heeft uitleg gegeven over het onderwerp Voeding. In volgende overleggen zal dit een 
vervolg krijgen met andere thema’s.  
  
De abonnementen bij Best Fit zijn voortgezet. Vanuit het begeleidingsteam gaat soms iemand 
mee sporten.  
 
Er zijn dit jaar 71 activiteiten georganiseerd voor bewoners, gemiddeld 5,9 activiteiten per maand. 
Het participatiegemiddelde van de bewoners lag op 29%.  Dat is iets lager dan vorig jaar.  
 
Er is 219 keer gezamenlijk gegeten.  
 


